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Negocjacje w sprawie „Chłodni Kieleckich”

W Urzędzie Marszałkowskim rozpoczęły się negocjacje w sprawie przejęcia spółki Chłodnie
Kieleckie przez Zakład Przetwórstwa Owocowo-Warzywnego Hortino z Leżajska. Spotkaniu
uczestniczyli m. in. Marek Gos, członek Zarządu Województwa, Jan Korzeniec, członek
zarządu Towarzystwa Finansowego Silesia oraz Helena Piechoczek, dyrektor działu nadzoru
właścicielskiego Towarzystwa, Krzysztof Czaja – prezes spółki „Chłodnie Kieleckie”,
przedstawiciele starostwa powiatowego oraz gminy Bieliny.


